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ZÁPISNICA 

zozasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 25.1.2023 o 14:00    
v zasadacej miestnosti Klientského centra mesta Trenčín. 

 

Prítomní poslanci:Ing. Tomáš Vaňo, Martin Barčák, Ing. Ladislav Paška, JUDr., Mgr. Naďa Lorencová, 
Mgr. Ľubomír Vavruš, 

Garant VMČ:    Ing. arch. Pavol Guga  
MsP:     Karol Olešák  
UMM:    Ing. Gabriela Vanková  
UM:    Ing. Róbert Hartmann  
  Ing. Miloš Minarech 

 
 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán Bc. Tomáš Vaňo, predseda VMČ. Privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, 
že VMČ Západ je uznášaniaschopný, zatiaľ sú prítomní 4 členovia.  
 

Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov. 
3. Informácia o križovatke Na Kamenci - Hroznová. 
4. Požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne. 
6. Záver. 

 
 

2. Prerokovanie žiadostí odborných útvarov   
 

Boli zaslané nasledujúce požiadavky na prerokovanie žiadosti:  
 

2.1 Žiadame Vás o vyjadrenie k predaju nehnuteľnosti – pozemku v k. ú. Zlatovce: 
 

Pre  PaedDr. Simona Barboráková – novovytvorená CKN parc.č. 414/5 zastavané plochy a nádvoria  o 
výmere 48 m2, odčlenená geometrickým plánom č. 48035637-001-23 z pôvodnej C – KN parc.č. 414/1 za účelom 
majetkovoprávneho vysporiadania pozemku využívaného ako prístup k nehnuteľnosti a za účelom scelenia s 
nehnuteľnosťou vo vlastníctve žiadateľky. 

Ide o pozemok nachádzajúci sa na ulici Ľ. Stárka medzi chodníkom a nehnuteľnosťou vo vlastníctve 
žiadateľky. Pozemok je pre tretie osoby aj Mesto Trenčín nevyužiteľný. 

Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar dopravy MsÚ v Trenčíne a Útvar hlavného 
architekta Mesta Trenčín dňa 20.10.2022 odporučili predaj pozemku za podmienok:  
odpredaj pozemku bude zrealizovaný po celej šírke pozemkov reg. C KN parc. č. 498 a C KN parc. č. 500, 
hranica pozemku, ktorý bude predmetom predaja, musí byť minimálne 0,5 m od telesa komunikácie, 
rešpektovania dopravného značenia a inžinierskych sieti na pozemku.  

Mesto Trenčín v minulosti v danej lokalite odpredalo obdobný pozemok susednému vlastníkovi priľahlých 
nehnuteľností. 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za, odporúča odpredaj predmetnej nehnuteľnosti v zmysle 
predloženej žiadosti.  

 
2.2 Žiadame Vás o vyjadrenie k prenájmu v k.ú. Zlatovce pre Eduard Hartmann - časť pozemku reg. C-KN parc.č. 

20/29 o výmere 117 m2, za účelom rozšírenia záhrady vo vlastníctve žiadateľa a užívania pozemku na záhradkárske 
účely na dobu neurčitú s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni, v ktorom bude zmluva zverejnená. 
Ide o pozemok nachádzajúci sa v lokalite záhradkárskej osady Váh na ulici Ľ. Stárka, ktorý sa nachádza medzi 
pozemkom – záhradou vo vlastníctve žiadateľa a Trenčianskym útulkom (karanténna stanica). 
Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ v Trenčíne, Útvar mobility MsÚ v Trenčíne a Útvar územného plánovania 
Mesta Trenčín dňa 20.10.2022 odporučili prenájom/predaj časti pozemku o výmere 9x13 m2 = 117 m2, za účelom 
rozšírenia záhrady do vlastníctva žiadateľa, nakoľko ide o regulatív UZ 01G – Záhradkové osady, s max. výškou 1 
NP, zastavanosťou 10% a podielom zelene 80%. 
 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za, odporúča odpredaj predmetnej nehnuteľnosti v zmysle 
predloženej žiadosti.  
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2.3 Žiadame Vás o vyjadrenie sa k žiadosti občianskeho združenia Občania pre Trenčín, ktoré požiadalo o 
výpožičku nehnuteľností v k.ú. Hanzlíková – objektu kultúrneho strediska Zlatovce so súp.č. 495, postaveného na 
pozemku CKN parc.č. 794 a pozemkov CKN parc.č. 794 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1460 m2, CKN 
parc.č. 795 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1267 m2, za účelom ich využívania pre potreby občianskeho 
združenia vyplývajúce z náplne jeho činnosti a jeho stanov, najmä organizovanie kultúrnych a spoločenských podujatí, 
projekcií, predstavení, prípadne festivalov dramatických a hudobných umení, ako i iných žánrov; a podporu 
záujmových umeleckých súborov, za nasledovných podmienok: 
•  vypožičiavateľ bude povinný zabezpečiť starostlivosť a bežnú údržbu predmetu výpožičky 
•  vypožičiavateľ bude povinný zabezpečiť starostlivosť o priľahlú zeleň nachádzajúcu sa na dotknutých pozemkoch, 
okrem starostlivosti o stromy, ktorá bude zabezpečená odborne spôsobilou osobou prostredníctvom mesta 
•  vypožičiavateľ bude oprávnený dať predmet výpožičky do užívania tretej osobe (napr. folklórnym súborom), a to 
bezodplatne, okrem úhrady primeraných nákladov na správu a údržbu predmetu výpožičky.  

Ide o nehnuteľnosti nachádzajúce sa na Ul. Hlavná č. 10 v Trenčíne, ktoré sú v súčasnosti užívané 
občianskym združením Občania pre Trenčín v zmysle platnej Zmluvy o výpožičke objektu kultúrneho strediska 
Zlatovce uzatvorenej dňa 02.06.2010, v znení jej dodatkov č. 1 a č. 2. Z dôvodu realizácie investičnej akcie Mesta 
Trenčín – stavby „KS Zlatovce  - interiér, exteriér, stavebné úpravy a prístavba kultúrneho domu“, a tým vytvorenia 
nových priestorov v danom objekte, je potrebné uzatvorenie novej zmluvy o výpožičke.   

Občianske združenie má záujem predmetné nehnuteľnosti využívať na nácviky detského folklórneho súboru 
Nadšenci, na skúšky folklórnej speváckej skupiny Hrdličky, skúšky dychovej hudby Textilanka, na kurzy tradičných 
remesiel o.z. Vandrovka, na ženské tance a pohybové cvičenia Tance pre radosť, Klub dôchodcov Zlatovce a na 
ďalšie voľnočasové aktivity pre obyvateľov a mládež mesta Trenčín. 
 

Pani Vanková vysvetlila rozdiel medzi prenájmom nehnuteľnosti a výpožičkou. Vypožičiavateľ je povinný zabezpečiť 
starostlivosť a bežnú údržbu predmetu výpožičky,zároveň vypožičiavateľ bude oprávnený dať predmet výpožičky do 
užívania tretej osobe a to bezodplatne, okrem úhrady primeraných nákladov na správu a údržbu predmetu výpožičky, 
t.j. bez vytvárania zisku. 
Táto zmluva s pôvodným vypožičiavateľom je nanovo podpisovaná z dôvodu zmeny jeho štatutára.  
 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 4 za, odporúča výpožičku predmetnej nehnuteľnosti v zmysle 
predloženej žiadosti.  
 

Pani Vanková informovala, že mesto v súčasnosti rieši s Povodím Váhu prevod pozemku v Záblatí, na ktorom je 
vybudovaná komunikácia v súvislosti s rodinným domom pána Beňoviča. Po zaslaní odpovede SVP budeme VMČ 
informovať podrobnejšie. 
 

2.4 Žiadame Vás o vyjadrenie sa k prenájmu plôch na pozemkoch vo vlastníctve mesta Trenčín, za účelom 
umiestnenia letných terás pre žiadateľov, ktorí splnili podmienky vyplývajúce zo Všeobecne záväzného nariadenia 
Mesta Trenčín č. 12/2013 o podmienkach zriaďovania a prevádzkovania terás na území mesta Trenčín, t.z. podali 
žiadosť o zvláštne užívanie pozemných komunikácií za účelom zriadenia letnej terasy spolu s príslušnými prílohami, 
uhradili správny poplatok podľa platného právneho predpisu v termíne do 31.01.2023 a zároveň bolo zriadenie týchto 
letných terás odporučené odbornými útvarmi Mestského úradu v Trenčíne, Krajským riaditeľstvom Policajného zboru v 
Trenčíne, ako aj Krajským pamiatkovým úradom Trenčín. Ide o nasledovné letné terasy: 

2.5  

P.č. žiadateľ prevádzka ulica objekt č.  výmera m2 

1. Jaroslav Janáč Reštaurácia "U Janáčka" Zlatovská 2604 19,00 

2. KUBO Slovakia, s.r.o. BISTRO KUBO-domáce lahôdky Zlatovská 37 17,10 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 5 za, odporúča prenájom plôch za účelom umiestnenia 

letných terás v zmysle predloženej žiadosti.  

 

2.6   Dňa 23.01.2023 nám bola doručená žiadosť stavebníka Doton, s.r.o. o určenie názvu novej ulice v k.ú 
Zlatovce, ktorá vzniká  individuálnou bytovou výstavbou. Žiadateľ  navrhuje pomenovať túto novú ulicu  názvom 
„Prístavná“. Kompletnú žiadosť stavebníka zasielame v prílohách. 
        Zákon č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v § 4 ods. 5 písm. a) bod 1. stanovuje 
určovať  názvy ulíc a iných verejných priestranstiev formou  všeobecne záväzného  nariadenia.     Podľa rokovacieho 
poriadku sa VMČ „vyjadruje k zmenám v pomenovaní  ulíc a iných verejných priestranstiev a navrhuje názvy nových 
ulíc a iných verejných priestranstiev v príslušnej mestskej časti“. 
      Týmto Vás žiadame o prerokovanie uvedenej žiadosti na najbližšom zasadnutí VMČ a o a pomenovanie novej  
ulice vznikajúcej vo VMČ ZÁPAD 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 5 za, odporúča určenie nového názvu novej ulice 

„Prístavná“ v zmysle žiadosti.  
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3. Informácia o križovatke Na Kamenci - Hroznová. 
 

Pán Barčák–Opakovane nás vyzvali obyvatelia na vyriešenie križovatky ulíc Hroznovej a Na kamenci prechodom pre 
chodcov a prípadne ostrovčekom. Je to kolízne miesto, zároveň sa tam rozširuje výstavba a pribúdajú občania. 
 

Pán Hartmann –na zameranie a projekt na tútoakciu som dal do rozpočtu mesta financie už minulý rok, ide o tento 
ostrovček plus chodník medzi ul. Prháčka a Na Vinohrady, kde chýba chodník. Projekt na územné by sa mal stihnúť 
tento rok, PD na stavebné povolenie sa tento rok asi nestihne. Tieto akcie môžeme oddeliť, postupovať podľa 
dôležitosti, jednoduchšie veci (ostrovček) by mohli ísť aj na ohlášku. V tom prípade by sa cez ohlášku úpravy mohli 
zrealizovať do konca roku s odhadovanými nákladmi cca 20.000€.Na realizáciu financie v rozpočte nie sú vyčlenené. 
 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 5 za, berie predloženú informáciu na vedomie.  
 
Pán Hartmann – medzi ulicami Na Vinohrady a Prháčka, kde sú dva prechody bola požiadavka na spomaľovače, na 
jar ideme inštalovať dva spomaľovače vo forme veľkých dopravných vankúšov. 
Komunikácia medzi Zlatovcami a Záblatím nie je mestská, akonáhle sme dali požiadavku na spomaľovače na tejto 
ceste, vždy sme dostali z TSK zamietavé stanovisko.  
Zvýšenými prechodmi pre chodcov to nechceme riešiť, nakoľko tieto robia veľké problémy vozidlám MHD. V prvom 
rade je dôležitý prevod tejto cesty na mesto Trenčín, na ministerstve dopravy je proces zložitejší.   
Ďalšia vec, ktorá môže problém riešiť je tá, že v MR SR je zmena zákona o obecnej polícii, týkajúca sa aj o jej 
kompetencii na meranie rýchlosti. Po jej schválení by sa mohli nainštalovať statické radary.  
 
 

4. Požiadavky občanov a poslancov. 
 
1812/2023- JUDr. Naďa Lorencová- Občania MČ Západ nám nahlásili viacero miest s „výtlkmi v ceste“:  ul. 
Záblatská (veľké jamy, požiadavka už od roku 2021) pred domom s.č. 94A, 101, 111, 116, 118, ul. Rybáre – „mostek“ 
pri detskom ihrisku,  ul. Ku kyselke,  Detské mestečko. Žiadame o opravu komunikácií. 
Pán Vaňo–sú výtlky, ktoré mali byť opravené v roku 2021, riaditeľ MHSL nám povedal, že na konci roku 2021 sa 
zvýšili ceny asfaltu, z toho dôvodu všetci dodávatelia vypovedali zmluvy a my to nestihneme vysúťažiť. Prešiel celý 
rok 2022 a nič sa nezmenilo. Tieto problémy nemôžu zobrať poslanci na seba.         
Výtlky sa napríklad minimálne 4-5 rokov neriešia na Záblatskej za otočom, kde končí cesta VUC a začína mestská 
komunikácia.  
 

1813/2023 - JUDr. Naďa Lorencová- Dom smútku Záblatie – je v havarijnom stave a je veľmi nedôstojným miestom 
pre poslednú rozlúčku. Je pravda, že bola vymenená strecha, avšak je potrebné vymeniť dvere, okná, vymaľovať. 
Schodisko pri dome smútku sa rozpadáva.  
Taktiež je potrebné zabezpečiť nové ozvučenie, nakoľko ozvučenie, ktoré sa dome smútku nachádza je staré, často 
nefunguje. 

 

1814/2023 - JUDr. Naďa Lorencová- V auguste 2022 bola požiadavka na opravu sochy sv. Vendelína, ktorá je na 
cintoríne v Záblatí a je NKP. Táto socha je v havarijnom stave. Bolo preverené, či je socha vo vlastníctve mesta? Ak 
áno, je možné z rozpočtu, prípadne z fondov zabezpečiť jej opravu – zreštaurovanie? 
 

1815/2023 - JUDr. Naďa Lorencová- Pieskovcový kríž zo Záblatského cintorína je umiestnený v mestskom sklade z 
dôvodu poškodenia. Je možné z rozpočtu, prípadne z fondov zabezpečiť opravu – zreštaurovanie? 
 

1816/2023 - JUDr. Naďa Lorencová- Pri KD v Záblatí sú umiestnené smetné nádoby a nádoby na použité oblečenie 
pri kaplnke/požiarnej zbrojnici. Je možné nádoby premiestniť? Podľa obyvateľov je to nedôstojné a pôsobí to rušivo.  

 

1817/2023 – Mária Beňová- žiadame orezanie 2 ks brezy v cintoríne v Záblatí z dôvodu ohrozenia vzdušného 
el.vedenia, opravu plotu cintorín Záblatie, ktorý je v havarijnom stave, vyčistenie kanalizačných odpadových vpustí pri 
cintoríne. 
 

1818/2023 – Mária Beňová - Kedy bude dodaná a osadená  autobusová čakáreň, smetný kôš na odpad na zastávke 
Záblatie – Bratislavská ul. pri cintoríne Záblatie? 
Pán Minarech – bude tam presklený prístrešok s polobočnicami s dvomi lavičkami na sedenie vo vnútri. Požiadali 
sme na to cenovú ponuku, potom sa v priebehu tohto roku môže realizovať. V rozpočte na to peniaze máme.  
 

1819/2023 – Mária Beňová - Žiadame o čistenie podchodu v Záblatí pri cintoríne.  

 

1820/2023 – Mária Beňová - Žiadame o opravu asfalt. chodníka Bratislavská medzi rodinnými domami s.č. 86 - 94 /p. 
Bulková smerom do Záblatia asi 60 bm/ 
Pán Barčák – v tejto súvislosti sa tu bude robiť prechod cez Bratislavskú. 
Pán Hartmann – na tento prechod ešte nemáme stavebné povolenie, nakoľko nám SSC dala 3x nesúhlas, zakaždým 
si našli iný dôvod. V rozpočte na to peniaze sú vyčlenené.  
 

1821/2023 – Mária Beňová - Je možné zabezpečiť do priemyselného parku koše na odpad a psie exkrementy? 
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1822/2023 - JUDr. Naďa Lorencová, Miroslav Gabrhel- obyvatelia časti Orechové - Radlinského 266/24, Žabinská 
315/36, Žabinská 295/37 z dôvodu zvýšeného pohybu detí a charakteru vedľajšej ulice, z dôvodu  nedodržiavania 
max. rýchlosti  a z dôvodu zvýšenia bezpečnosti zabezpečiť spomaľovače rýchlosti. (príloha 1, 2 mapka s vyznačením 
prípadného umiestnenia). 
Pán Hartmann – bolo by vhodné povedať kde sa majú spomaľovače nainštalovať, v niektorých prípadoch sa ľudia 
sťažovali, že po ich inštalácii im otrasmi začali praskať steny domov. 
 

1823/2023 – Romana Dudáčková - žiadame o umiestnenie odpadkových košov a košov na psie exkrementy v 
Záblatí, nakoľko v tejto časti sa žiadne nenachádzajú. 
 

1824/2023 – Jozef Kollárik - žiadam o dopravné opatrenia na ulici Pri Parku v mestskej časti Záblatie - na ktorej sú 
situované dve predškolské zariadenia - štátna a súkromná materská škôlka.  
Z dôvodu zvýšeného výskytu detí a charakteru vedľajšej ulice, z dôvodu  nedodržiavania max. rýchlosti  a z dôvodu 
zvýšenia bezpečnosti zabezpečiť spomaľovače rýchlosti, či už mechanickými alebo optickými retardérmi, výstražnými 
značkami, alebo inštalovaním stacionárneho merania rýchlosti. Posúdenie a návrh opatrenia je v kompetencii 
okresného úradu odboru dopravy a pozemných komunikácií. 
 

1825/2023 – Jozef Kollárik - žiadam o doplnenie riešenia vodorovného dopravného značenia na ulici Pri parku, v 
mieste ostrej neprehľadnej pravouhlej zatáčky na ktorej dochádza často ku kolízii vozidiel prechádzajúcich do 
protismeru v smere jazdy od križovatky Záblatská /Pri parku (pri vjazde do areálu Kaštieľa v Záblatí – viď príloha 1). 
Vymedzením jazdných pruhov vodorovným dopravným značením - vyznačenie osi komunikácie a prípadne  krajníc 
predpokladáme usmernenie vozidiel do správneho (pravého) jazdného pruhu a predídenie kolíziám. Príloha 2 
Pán Hartmann – v minulosti tu boli snahy o zjednosmernenie ulice, obyvatelia sa ale asi nedokázali dohodnúť na 
smere jazdy. Vyznačenie stredovej čiary je možné pri minimálnej šírke komunikácie 6 metrov.  
Vám ako poslancom dávam skôr na zváženie zjednosmernenie ulice, sú tam dve škôlky, stojí tam množstvo aut.  
 

1826/2023 – Jozef Kollárik - žiadam o informáciu o plánovanom zjazde do mestskej časti Záblatie z diaľničného 
privádzača, viď. Príloha č.3 výber z územného plánu mesta Trenčín, v spojení s prebiehajúcou a plánovanou 
rozsiahlou výstavbou rodinných a bytových domov v časti Záblatie. Je táto výstavba podmienená vybudovaním 
napojenia na diaľ. privádzač, bude po spustení a zastavaní územia dostatočná priepustnosť exitujúcich komunikácií, 
resp. jednej jedinej komunikácie zo Záblatia? 
 

1827/2023 – Občania, VMČ - žiadame o doriešenie umiestnenia prechodu cez cestu ul. Hanzlíkovská - Na dolinách v 
nadväznosti na umiestnenie zastávky MHD aj v súvislosti s novou výstavbou (p. Kolář) podľa podmienok dohodnutých  
s pánom Hartmannom na aktuálnom zasadnutí VMČ Západ. 
Pán Hartmann – chcem sa spýtať ohľadom zastávky Na Kamenci –zastávka je hotová, ale autobusy pri nej nestoja , 
nie je formálne odovzdaná. Môžeme to u stavebníka zistiť?  
Pán Barčák – volal som so staviteľom, aby inicioval stavebný dozor na stavbe, aby vykonal nevyhnutné kroky. Sľúbil, 
že to dá okamžite do poriadku. Ešte mu dnes zavolám.  
Pán Minarech – je otázka, či to vôbec spustiť, alebo spustiť v obmedzenom režime.Zastávku nemôžeme spojazdniť 
provizórne, cestujúci nebudú vedieť, na ktorej zastávke majú na autobus čakať. Podľa zmluvy je potrebné min. 10 dní 
vopred oznámiť dopravcovi aktuálny stav.  
Pán Hartmann – obmedzený režim by mohol viesť ku kolízii s vozidlami stavby, čo by mohlo zabrániť možnosti 
otočenia autobusu.  

 

1828/2023 – Pani Jánošíková, (Bratislavská 111), VMČ - žiadame o vyriešenie - úpravu nevhodne osadených 
poklopov kanalizačných šácht na Bratislavskej ulici na úseku od ČS PHM Shell po lekáreň z dôvodu nadmernej 
hlučnosti pre prejazde hlavne nákladných automobilov. Požadujeme odstránenie tohto problému aj na iných úsekoch 
verejných komunikácií. V noci ani nemôžeme spať. Už som obehala 5 organizácií. Každý rok to chodia opravovať páni 
na dodávke. Dnes som bola pred lekárňou pri Shell, hrozne to tam trieska. To isté je aj Na Vinohrady a na Vlárskej.  
Pán Hartmann – okrem výzvy na správcu komunikácií nemôžeme urobiť nič viac.  
Pán Barčák – pri najnovšej rekonštrukcii Bratislavskej všetky poklopy menili, ak to nie je porušenie predpisov 
a noriem, nemáme šancu s tým niečo urobiť. S SSC som telefonoval, to čo sľúbili urobili, ale aj tak to nie je 
v poriadku.  
Pán Bratko – tiež som riešil obdobný problém, zohnal som tesniacu gumu, nalepil zospodu na poklop, obsypal 
kamienkami. Takáto úprava nebráni v prípade potreby otvoreniu šachty. Funguje to.  
 

1829/2023 – Pán Bratko - priechod pre chodcov na ulici Na Kamenci - pri ulici Na Vinohrady je zriadený v tesnej 
blízkosti autobusovej zastávky. Pri zastavení autobusu môžu deti vychádzať na prechod priamo spoza vozidla. Nie je 
možné z dôvodu zvýšenia bezpečnosti hlavne detí posunúť tento prechod o pár metrov ďalej? 
Pán Hartmann – presun prechodu je totožný s realizáciou nového, každý musí byť nasvietený.  
 

1830/2023 – Pán Bratko - je potrebné zabezpečiť kontrolu MsP zastavenie hlavne zásobovacích automobilov na 
cyklopruhoch na ulici Na Kamenci pri Bille. Cyklisti sú v týchto prípadoch nútení vybočiť do vozovky. Pritom majú tieto 
objekty zo zadnej strany zásobovacie rampy.To isté robia aj klientilekárne. 
Pán Hartmann – zásobovacie autá nemôžu na cyklopruhu stáť zo zákona, dopravnú značku zákaz zastavenia preto 
ODI nepovolí. Pritom sú to profesionálni vodiči.  
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1831/2023 – Pán Bratko - Nie je možné zmeniť autobusovú zastávku na znamenie pri Bille na normálnu? Hlavne 
starší ľudia ani nestihnú zodvihnúť ruku, potom im autobus nezastaví. 
Z tejto časti mesta idú spoje tak, že sa nedá po10.00 dostať k lekárovi, do mesta, prípadne na stanicu. 
PánMinarech – v súčasnosti sa robí na novom cestovnom poriadku, táto zmena zo zastávky na znamenie je možná, 
niečo bude stáť aj úprava označníka.  
Pán Barčák – takáto zmena je potrebná, nakoľko sa potreba MHD zvyšuje, stále tu pribúdajú obyvatelia. 
Pán Hartmann – v súčasnosti sa robí na novom cestovnom poriadku, harmonogram bude úplne iný. Zistíme, koľko 
ľudí tu nastupuje, zistíme oprávnenosť požiadavky.  
 

1832/2023 – Pán Zelenský, Kličko - Kedy bude zrealizovaný chodník na Kasárenskej ulici? Ide tu o životy. (viď 
príloha) 
Pán Hartmann – projektová dokumentácia je urobená, takto narýchlo neviem, či je vydané stavebné povolenie. 
Predložená príloha obsahuje staré fotky bez už zrealizovaného chodníka.   
Pán Vaňo – financie na to boli vyčlenené, nakoľko sa povoľovací proces naťahoval, tieto sa presunuli na inú 
investičnú akciu.  
Pán Barčák – jedná sa o chodník a súvisiacu kanalizáciu, protihluková bariéra je v kompetencii ŽSR.   
 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 5 za, súhlasí s realizáciou chodníka, požaduje od MsÚ zabezpečenie 
všetkých potrebných krokov smerujúcich k vydaniustavebného povolenia. Po jeho vydaní podnikneme kroky 
na zabezpečenie finančných prostriedkov na jeho realizáciu.  
 

1833/2023 – VMČ, občania - požadujeme presun prístrešku MHD z nefunkčnej zastávky na Veľkomoravskej na 
zastávku MHD na Bratislavskej pri IBO, prípadne aj s posunutím zastávky.   
Pán Minarech – osadenie prístrešku by bolo teoreticky možné, ale časť pozemku je vo vlastníctve 4 spoluvlastníkov. 
Bolo by to možné v prípade posunutia na mestský pozemok, k tomu potrebujeme geodetické zameranie. Prístrešok 
z Veľkomoravskej bez bočníc by sa tam umiestniť mohol.  
Zmenu parcely pri presunutí zastávky musí schváliť MsZ.  
 

1834/2023 – Pani Ševčíková, VMČ, koľko krát sa čistili cyklotrasy Na kamenci - Kasárenská? 
 

 

5. Rôzne 
 

Pani Ševčíková, prečo sa v januári nerokovalo Alúvium Orechovského potoka – dopravné riešenie?  
Pán Barčák – pravdepodobne navrhnem osloviť na stretnutie dotknutých dopravným riešením križovatky na Vlárskej  
na most na Ostrov.Prikláňam sa za prerokovaní dopravného riešenia na riadnom zasadnutí VMČ, nemusí to byť to 
najbližšie, môže to byť aj tu na úrade.   
Pán Hartmann – princíp dopravného riešenia križovatky je definitívny. Boli dva varianty – styková a kruhová 
križovatka. Na základe výberu okružnej križovatky bola vytýčená asanácia jestvujúcich objektov. Tento typ križovatky 
rieši viac problémov ako styková. Za obeť by mal padnúť jeden objekt.  
Dodávateľ PD sa momentálne súťaží, čiže za projektanta sa tam nemá kto zúčastniť.   
 

Pán Bratko –ako je to s miestom zasadnutí VMČ Už nebudú bývať po mestských častiach?  
Pán Vaňo – stále platí zaužívaný spôsob striedania zasadnutí, budúci mesiac je v KD v Záblatí, v marci na úrade, 
v apríli v KD v Zlatovciach ... 
 

Pán Barčák – VMČ chce vyvolať posledné stretnutie pred zmenou projektu parčíku pri KD v Záblatí v súvislosti so 
žiadosťou pani Kriškovej. 
Pán Vaňo – s parčíkom – oddychovou zónou sa počíta na mieste zbúraného objektu pošty. Pani Krišková mala od 
mesta prenajaté parkovacie miesto. Na rokovaní sme tam boli 3x, chceme nájsť riešenie, kde by bolo z druhej strany 
vecné bremeno na prístup na jej pozemok a na pozemok pána Poláčka. Vec komplikuje aj plánované umiestnenie 
zastávky MHD. Budeme sa snažiť, aby boli všetci spokojní.   
Pán Barčák – minulý rok VMČ neodsúhlasil odpredaj pozemku, nakoľko chcela od mesta celý pás cca 50m2. Ale náš 
argument je ten, že je to verejný priestor, mesto nemôže za to, že si kúpila dom bez prístupu na pozemok.  
Navrhované stretnutie na mieste by malo byť samostatné mimo plánovaných zasadnutí. 
Pani Lorencová–ak prídete na to miesto zistíte, že pozemok nie je až taký veľký, aby sa z neho mohlo niečo 
odpredávať. Ak tam má byť parčík, naruší to celú filozofiu zámeru.   
 

Pán Vaňo – v priebehu 2-3 týždňov zvoláme rokovanie na mieste aj za účasti odborných pracovníkov mesta 
za účelom vytvorenia uceleného názoru na danú problematiku.  
 

6. Záver 
 

Na záver predseda VMČ Západ pán TomášVaňo ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu  22. februára 2023o 17.00 v KD v Záblatí. 
 

 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga                                                           Ing. Tomáš Vaňo 
V Trenčíne dňa 25. 1. 2023                                                        predseda VMČ Západ 


